

家規契約

- 尊重所有玩家，你們都是故事的一部分。
- 尊重遊戲主持人在遊戲中所做的決定。這些決定是為了遊戲的最佳利益。
- 如果在遊戲中遇到衝突，可以在遊戲後討論和調整規則。
- 對遊戲中的任何問題提出意見，我們希望迎合你最喜愛的桌上角色扮演遊戲體驗。
- 尊重骰子，因為它們是故事的講述者。
- 請溫柔對待對桌子、迷你模型和地形。
- 零食和飲料可以！午餐和晚餐不行！
- 盡情享受遊戲！你可以做任何事情，而且每件事都有其後果！好的或壞的，都是樂趣的一部分。

Signature



政策：

- 遊戲將在指定的時間內15分鐘後開始，不論是否準時。
- 如果無法參加，請給遊戲主持人發送消息。
- 除非另有指定（例如緊急情況），否則只能在遊戲日期前一周進行重新安排。
- 購買的遊戲時間必須在指定的時間段內使用。
- 如果有惡劣天氣（黑雨或8好風球）活動將會延期
- 您可以在10個工作日內收到累積的代幣所換取的迷你模型獎勵，只能自行領取。
- 如果不遵守上述規則，混亂中立有權不退款和/或不允許某些玩家參與遊戲。

Pact of the House Rules

- Respect all players. you are all part of the collaborative story
- Respect DM decisions at the moment, as they would be made in the games' best interest
- If running into conflicts within the game, rules can be discussed and adjusted post-session
- Don't hesitate to give comments on any issue in the gameplay, we wish to cater to your favourite TTRPG experience
- Respect the dice, as they are the tellers of stories
- Be gentle with the table, minis and the terrain
- Snacks and Drinks? Yes! Lunches and Dinners? No!
- Have fun! You can do anything, and everything has their consequences!

Good or Bad, All Part of the Fun

Signature



Policy

- Game would start in 15 minutes within designated time, regardless of punctuality
- Please message the Game Master if you cannot attend
- Rescheduling can only be done 1 week prior to the game date unless specified (e.g. emergencies)
- Purchased session must be spent within the designated time period
- If there is bad weather (black rain or typhoon signal 8) the activity will be postponed
- You can receive Minis rewards for accumulated tokens in 10 working days, only pick up is available
- If the above rules are not followed, Chaotic Neutral has the right to not issue a refund and / or not allow certain players to play